
Forslag til punkt 6 på generalforsamlingen i Hornbæk Fjernevarme A.m.b.a. onsdag den 15. september 2021: 

Da den siddende bestyrelse efter det foreliggende ikke ønsker at overholde det på generalforsamlingen den 23. 

september 2020 vedtagne forslag, 

"Indvarslingen om generalforsamlingen, der i medfør af vedtægternes § 6,2 (rettelig 6,3) udsendes sammen 

med regningsudsendelsen, skal udbygges med den komplette dagsorden inklusive eventuelle forslag til  

behandling samt andre informationer, der kan være af betydning for andelshaveres og varmeaftageres 

deltagelse i generalforsamlingen. Indvarslingen skal endvidere indeholde meddelelse om, at eventuelt senere 

indkomne forslag til behandling vil blive offentliggjort på hjemmesiden.", 

opfordrer generalforsamlingen den samlede bestyrelse til at gå af. 

 

For god ordens skyld bemærkes, at ovennævnte indkopierede  vedtagne forslag var stillet af bestyrelsen som 

afværgeforslag  til mit forslag på den ordinære generalforsamling i 2020. 

Bilag:  Mit  forslag til generalforsamlingen den 23. september 2020 - med begrundelse. 

 

Som det blev afsløret under den ordinære generalforsamling i 2020, var bestyrelsen allerede bekendt med 

udfaldet af voldgiftssagen og ekstraomkostninger på minimum kr. 3 mio., da bestyrelsen den 28. februar 2020 

underskrev årsrapporten for 2019 med følgende urigtige påtegning:  

"Der er ikke indtrådt begivenheder efter 31. december 2019, der væsentligt påvirker selskabets finansielle stilling 

pr. 31. december 2019.". 

Ikke nok med at begivenheden (udfald af voldgiftsagen) således retsstridigt blev hold skjult i årsrapporten, men 

tillige fremgik det i første udgave af formandens beretning, at  

"Selv om forliget også påvirkede renteomkostningerne samt udgifterne til juridisk bistand, ville forliget ikke 

føre til en højere pris for forbrugerne.". 

Denne udlægning er efter min opfattelse i høj grad egnet til at føre andelshaverne/varmeaftagerne bag lyset. 

Uanset forsøget på at dreje forståelsen derhen, at forliget ikke ville medføre en aktuel prisstigning, er det  ikke 

raketvidenskab, at forliget medfører en merudgift på ca. kr. 2.500 pr. andelshaver/varmeaftager, hvilket 

indlysende må medføre en højre pris/udgift for den enkelte, end tilfældet ville være uden den aktuelle 

omkostning. 

 

Bestyrelsen ønsker åbenbart forsat ikke at informere om forhold, som er egnet  til at vække 

andelshavernes/varmeaftagernes interesse for at deltage i generalforsamlingen, for i strid med det indledningsvis 

nævnte forslag, som blev vedtaget på den ordinære generalforsamling i 2020, har bestyrelsen undladt at udsende 

allerede indkomne forslag sammen med indvarslingen den 18. august 2021. 

Det er i tilknytning hertil tillige tankevækkende, at der ikke sammen med indvarslingen er orienteret nærmere om 

voldgiftsagen med Tjæreborg Industri, samt kravet mod Dansk Fjernvarmes Projektselskab, da det af årsrapporten 

fremgår, at "Begge disse sager forventes afgjort i 1. halvår 2021 uden nævneværdig indflydelse på selskabets 

økonomi i 2021". 
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